
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 651 af 7. maj 2015 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim Andersen (V). 
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/ Lise Bo Nielsen 
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Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse status på analysen om beskatning ved investeringer via investerings-

foreninger og investeringsselskaber, der både dækker danske og udenlandske investorer 

og investeringer via danske såvel som udenlandske investeringsinstitutter, som ifølge 

ministerens svar på SAU alm. del – spørgsmål 111 i begyndelsen af november 2014 var 

"nået meget langt"? Vil ministeren herunder oplyse, hvorfor analysen endnu ikke forelig-

ger og nu oplyse, hvilke møder der er afholdt i forbindelse med analysearbejdet, og hvor-

når analysen forventes færdig og oversendt til Folketinget? 

 

Svar 

Arbejdet med analysen har både på datasiden og fsva visse juridiske spørgsmål krævet 

uventet mange ressourcer, og Skatteministeriet har derfor beklageligvis været nødt til at 

skubbe færdiggørelsen. Det er nu forventningen, at analysen kan færdiggøres inden som-

merferien.  

 

I forbindelse med udarbejdelsen af analysen har Skatteministeriet afholdt en række mø-

der. Herunder er der blevet afholdt møder med interesseorganisationerne Investerings-

fondsbranchen og Finansrådet. På møderne har organisationerne bl.a. præsenteret en 

række forslag til ændring af reglerne for beskatning af investeringsinstitutterne og deres 

investorer. Herudover har Skatteministeriet også afholdt møder med private virksomhe-

der samt Finanstilsynet.  
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